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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održana 17. lipnja 2020. godine (srijeda) s početkom u 17,00 sati 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
 
SJEDNICU je u 17,00 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ (IDS-ISU-Zeleni), koji je sjednici i 
predsjedavao 
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 
– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 

 

 

OTVARAM 26. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - DICHIARO APERTA 

LA 26ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA  

 
Predsjednik obavještava Vijeće da je ova sjednica organizirana sukladno smjernicama i 
preporukama propisanih protuepidemijskim mjerama, na način da su vijećnici prisutni u 
samoj Vijećnici, a ostali sudionici u prostorijama na I. katu tako da prate ovu sjednicu on-line 
putem usluge live streaming-a. 
 
POZDRAVLJA: 

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 

- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA –  

  I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

- gđu. Lorenu Benčić, – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 

nella lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na 

mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 

diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  

- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI  
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Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnik Mirko Jurkić opravdao 

izostanak te da su sa današnje sjednice odsutni Sanja Radolović i Mauricio Licul. 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirovanje mandata  

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   

3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   

4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   

5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   

6. GORDANA FERENČIĆ IDS -ISU-ZELENI   

7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  

8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  

10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   

11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  

15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS stigao tijekom 1. točke VP 

16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS napušta prije glasanja po toč.8 

17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S. Hrelja-mirovanje mandata 

18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Odsutna 

19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS napušta sjednicu nakon 1.toč. VP 

21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

22. MIRKO JURKIĆ HDZ Odsutan 

23. IVONA GUDELJ HDZ  

24. PETAR ĆURIĆ HDZ napušta sjednicu nakon toč.4.10. 

25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav E-glasanja i uvidom u evidencijske listiće predsjednik 
utvrđuje da su na 26. sjednici prisutna 22 od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. Nakon dolaska Licul Mauricia tijekom u 17:55 h prisutno je 23 
vijećnika, a nakon napuštanja sjednice Igora Belasa nakon 1. točke prisutno je 22 vijećnika.  
Nakon  točke 4.10. sjednicu opravdano napušta Petar Ćurić pa je prisutan 21 vijećnik. 
Prije glasanja po točki 8. sjednicu napušta Danijel Ferić pa je prisutno je 20 vijećnika te 
nakon glasanja sa sjednice opravdano odlazi Redžep Raimović pa je do kraja sjednice 
prisutno 19 vijećnika. 
 
OSTALI PRISUTNI 

LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
INGRID BULIAN, po ovlaštenju pročelnik UO prostorno uređenje, kom. sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 



 

4 
 

NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o.Gradonačelnika pročelnik Službe za zastupanje Grada 
NIKOLINA RADULOVIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, član Uprave Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIČ, direktor Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinare d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulaprometa d.o.o 
GORDANA PLAVŠIĆ, rukovoditelj Ekonomskog sektora Vodovod Pula d.o.o. 
SMILJANA ŽIVKOVIĆ, rukovoditelj Općeg sektora Vodovod Pula d.o.o. 
IGOR VLAŠIĆ, zamjenik direktora Pula Herculanea d.o.o. 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pulaparkinga d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula film festivala 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
MILAN SEAD SOLDATIĆ, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule 
DENIS PRENKAJ, zamjenik predsjednice Savjeta mladih Grada Pule 
JOVANA PRUSAC FABRIS, protokol 
GORAN KLIMOV, informatičar 
VANJA JUHAS, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent_eGlasanje 
RENATO PUNČEC, vanjski suradnik_eGlasanje 
 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

 

Poziv s materijalima za 26. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 
08.06.2020. godine (devet dana prije sjednice), osim materijala za točke 9. i 10., koji su 
dostavljeni: 
- 12. lipnja 2020. godine materijal za točku 9., nakon održanih skupština trgovačkih društava 
Vodovoda i Luke Pula d.o.o. te  
- dana 10. lipnja 2020. godine za točku 10. nakon Skupštine Turističke zajednice Grada Pule. 
 
Napominjem da su ranije vijećnicima, dana 04. lipnja 2020. (13 dana prije sjednice), 
dostavljeni obimniji materijali koji se odnose na točke:  

5.1. donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja 
komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

5.2. donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2019. godine 

6. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu  
 

Prijedlozi akata i materijali za 26. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
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Vijećnicima je na znanje dostavljeno: 
Dana 05. svibnja 2020. godine  

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 
Pule za mjesec travanj 2020. godine te dana 04. lipnja 2020. godine Izvješće za 
svibanj 2020. /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o proračunu/ 

 
 Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoje izvješće nadležna radna tijela  
- Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan 
i financije te Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Budući nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjene i dopune dnevnog reda, predsjednik stavlja 
na glasanje DNEVNI RED 26. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 08. lipnja 2020. 
godine, te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 22 glasa “ZA”  i bez glasova “PROTIV”  usvojilo predloženi dnevni red 

26. sjednice Gradskog vijeća 
 

D N E V N I R E D 

 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 

2.1. Skraćenog zapisnika sa 22. sjednice Gradskog vijeća od 19.02.2020. godine 
2.2. Skraćenog zapisnika sa 23. sjednice Gradskog vijeća od 30.03.2020. godine 
2.3. Skraćenog zapisnika sa 24. sjednice Gradskog vijeća od 15.04.2020. godine 
2.4. Skraćenog zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća od 21.04.2020. godine 

3. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Pule za 
2019. godinu 

4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2019. 
godinu:  

4.1. Dječji vrtić Pula  
4.2. Dječji vrtić „Mali svijet“  
4.3. Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula - Pola 
4.4. Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 
4.5. Pučko otvoreno učilište Pula  
4.6. Sportska zajednica Grada Pule 
4.7. Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
4.8. Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
4.9. JU Pula Film Festival  
4.10 Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2019. godinu i na Izvješće o radu 
Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 
31.12.2019. godine 
 

5. Donošenje: 
5.1. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
infrastrukture za 2019. godinu 
5.2. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2019. godine 

6. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu  
7. Donošenje: 
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7.1. Odluke o iznosu mjesečne subvencije roditelja u sufinanciranju programa 
predškolskog odgoja za svibanj 2020. 
7.2. Odluke o iznosu sredstava mjesečne subvencije (voucher) dječjim vrtićima 
drugih osnivača na području Grada Pule  

8. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom 
društvu Kaštijun d.o.o. Pula 

9. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti - prijenos poslovnog udjela u 
društvu Luka Pula d.o.o. 

10.  Donošenje Odluke o dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu Grada Pule 
radi osiguranja kredita (Turistička zajednica Grada Pule) 

11. Donošenje:  
11.1. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na 
korištenje javnih površina  
11.2. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o odgodi dospijeća plaćanja komunalne 
naknade 
11.3. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora 
u vlasništvu Grada Pule  

12. Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula-Pola 
 
 
 
AD - 1. VIJEĆNIČKA PITANJA 
 

Na 22. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost: 
 

1. Radenko Ognjenović 
2. Ardemio Zimolo 
3. Diana Kukić Dasko 
4. Elena Gattoni Stepanov i 
5. Massimo Brajuha 

 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ 

Dobar dan svima. 
Samo jednu primjedbu, ako može, gospodine predsjedniče. 
Samo je 3 mjeseca prošlo od usvajanja programa borbe protiv korone. 
  
Da li je ovaj Grad bio u mogućnosti da organizira ovu sjednicu Gradskog vijeća u 
jedinstvenom prostoru da svi budemo na jednom mjestu? Mislim da u ovom gradu postoji 
dovoljno velikih dvorana kao što je Istarsko narodno kazalište, kino, dvorana na fakultetu, 
sportska dvorana Dom Mate Parlov, da budemo svi zajedno i da održimo sjednicu u 
normalnim uvjetima. Mislim da je bilo normalno da poslije 3 mjeseca nađemo se svi 
skupa, a ne ovako. Mislim da je trebalo samo malo dobre volje i želje da se sjednica tako 
organizira. To kao primjedbu. Mislim da je primjedba na mjestu. Da li je postojala volja i 
želja da se to tako organizira, mislim da ne. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 To je pitanje, to nije primjedba, ovo prvo pitanje, samo da znate iskoristiti svoje pravo 
na dva pitanja. Ja ću vam odgovoriti. 
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RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Vi ga smatrate kao pitanje, a ja mislim da je to jedna primjedba, da se poslije 3 
mjeseca možemo naći svi skupa na jednom mjestu jer je bilo dovoljno uvjeta da tako 
održimo sjednicu u ovom gradu, dovoljno vremena i velikih dvorana da bude tako.  
 Sada imam pitanje za gospodina Miletića. 
 U dnevnim novinama smo pročitali da postoji mogućnost naplate novog parkirališta 
kod bolnice. Znamo da je parkiralište do bolnice više manje 90 % pri kraju, da će se to 
parkiralište početi koristiti, jer je subjekt bolnice. 
 Zašto to pitam. 
 Na sjednici Gradskog vijeća imali smo veliku raspravu oko poskupljenja parkiranja na 
Karolini, nekih dijelova pojedinih mjesnih odbora, da se u centru grada zbog 
nemogućnosti parkiranja građana koji tu žive, da se tu povisi cijena. Ja se nadam poslije 
svega ovoga što se dešava ove godine, poslije ove korone, da se neće to prihvatiti. 
 Činjenica je da je pored Foruma parking ograđen rampom, namijenjen je za djelatnike 
gradske uprave. Zatražio sam od bivšeg pročelnika. gospodina Giordana Škuflića da mi 
dostavi Odluku o tome kada je i tko je donio takvu Odluku za najam tog dijela 
parkirališta, on mi je odgovorio da takve Odluke nema. 
 Moje je pitanje: da li je normalno da se koristi taj dio parkirališta, koji je dio te Odluke 
u pisanoj formi? Brojni redari, komunalni redari, djelatnici Pula Parkinga uredno 
naplaćuju kazne građanima koji naprave bilo kakav prekršaj. 

 Molim vas odgovor na to pitanje. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Obzirom da je prvo pitanje upućeno meni, a odnosi se na način održavanja sjednice 
Gradskog vijeća od kada su počeli problemi, pogotovo sa Covidom, koji su prouzročili i u 
gospodarstvu i u drugim socijalnim našim sferama poseban način djelovanja. Mislim da se 
moramo prisjetiti, kada su održane u tim mjesecima tri sjednice, pod kojim okolnostima 
su održane. Vijećnicima smo dostavili na raspolaganje i Uputu Ministarstva uprave koje je 
pojasnilo na koji način videokonferencijom možemo održavati sjednice ukoliko su one 
vezane uz teme donašanja mjera koje su u našoj ingerenciji, a odnose na korona virus, 
donošenje mjera kojim se olakšava život našim sugrađanima i firmama u tim situacijama.  

Svaki put prije održavanja sjednice, primjerice od 30.03. ili od 15.04., koja je održana 
elektroničkim putem, putem e-maila, razgovarao sam sa predsjednicima klubova, 
obavijestio ih o tome, nikakvih primjedbi u tom pogledu nije bilo, dapače. 

Treća sjednica koja je održana 21.04.2020. godine, održana je putem video 
konferencije na način da smo ipak nastojali u ovakvoj situaciji, koja je bila teška, nastojali 
smo napraviti jedan iskorak da omogućimo što kvalitetniji rad vijećnika na način da mogu 
što bolje sudjelovali u radu. Idealno nije, ali mi u toj situaciji morali smo imati jednu 
ravnotežu, građani, firme, svi su bili pod velikim ograničenjima. Idealno nije ni danas u 
100 postotnom iznosu, ali ipak danas nalazimo se ovdje na jednom mjestu, našim 
vijećnicima je osiguran prostor za raspravu. Da li je moglo bolje sumnjam, jer u onom 
razdoblju imao sam primjedbi od kolega iz opozicije koji su predlagali da održavamo 
sjednice kao primjerice u Saboru RH. Međutim i u Saboru je utemeljen način održavanja 
rasprave jedim dogovorom između predstavnika klubova i tamo nisu svi zastupnici 
zajedno sjedili u jednoj prostoriji ma koliko velika ona bila. Ali tamo se dogovor između 
klubova, Vlade i opozicije poštuje, ipak, čak i tamo. Dakle, jedan korak smo mi svi 
zajedno napraviti. Nije bilo jednostavno u proteklom razdoblju, idealno nije ni za nas 
vijećnike kao takve, ali idemo se malo okrenuti budućnosti, idemo iskoristiti sada ovu 
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situaciju koja je što se tiče zdravstva povoljnija od onoga što je bilo prije i idemo učiniti 
svi zajedno jedan iskorak. 

To je što se tiče mog stava kao predsjednika Gradskog vijeća. u odnosu na prvo 
pitanje. 
 Drugo pitanje se odnosi na pitanje vezano uz parkiralište kod bolnice, na parkiralište 
kod Foruma, pa pozivan pročelnika, gospodina Aleksandra Matića da uzme riječ. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Grad Pula ima jedan skroman vozni park za potrebe protokola, službenike i 
dužnosnike. Taj skroman vozni park se nalazi na parkingu Stara tržnica. Ta vozila koriste 
komunalni redari, prometni redari, službenici koji odlaze na teren vezano za izdavanje 
akata o gradnji te dužnosnici. Ta vozila se nalaze na parkingu s desne strane. Svaki je 
odjel zadužen za određeno vozilo, vode se evidencijski listovi, i oni se parkiraju na tom 
parkingu koji koriste svi djelatnici gradske uprave koji radi prirode posla moraju izaći na 
teren. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Gospodine Gradonačelniče, imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Uvaženi gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, dobar dan 
svima, buon giorno a tutti. 
 Parking je sigurno jedna tema s kojom se često bavimo i diskutiramo kako ga urediti, a 
u principu kada pričamo o parkingu ili o mirujućem prometu, pričamo de facto o uređenju 
ukupnog prometovanja u našem gradu. Nerijetko tu postoje različita mišljenja. Sjetimo se 
samo koliko je zahtjeva bilo od strane pojedinih mjesnih odbora prema našem Upravnom 
odjelu da se u nekim zonama parking uredi kako bi se uveo red, s druge strane kada se 
parking uredi onda se netko i protivi zašto se uvodi taj red. Ali, ono što mogu istaknuti, 
parking definitivno služi kako bi se uredio ukupan promet. Ideja naplate parkiranja nije 
sigurno da bi Pula Parking ostvarivao neke prihode i nota bene definitivno cijena 
parkiranja u gradu Puli je najjeftinija u Republici Hrvatskoj, ako ćemo pogledati godišnju 
prosječnu cijenu. Nije ideja naplate parkinga da bi Pulapromet ostvarivao određene 
prihode, vršio određene poslove da bi tamo jedan dio djelatnika primao plaću. Naplatu 
parkinga ima za ideju kako bi se centar grada pokušao maksimalno rasteretiti prometa ili 
destimulirati dolazak sa vozilom tamo gdje nije neophodno, kako bi se koristile 
alternativne mogućnosti prijevoza i kako bi se koristilo ono što grad Pula ima, a ne neki 
gradovi, a to porezni obveznici ne malo plaćaju, a to je javni gradski prijevoz. To je ideja 
naplate parkinga.  

Kada govorimo o samoj lokaciji Bolnice, podsjetit ću vas da je upravo ovaj grad u 
cilju izgradnje nove opće bolnice u Puli donirao zemljište koje je bilo neophodno za 
izgradnju, da je ovaj grad i ovo Gradsko vijeće izgradnju opće bolnice oslobodio naplate 
komunalnog doprinosa i da smo već tada kao jedinica lokalne samouprave prvi u Istri, 
negdje oko 17 milijuna kuna uložili u sam početak izgradnje nove opće bolnice Pula. 
Međutim, iako ne bježim od odgovora na pitanje, podsjetit ću vas da je opća bolnica Pula 
ustanova čiji osnivači su Istarska županija, da ima svoje ravnateljstvo, svoju upravu i 
svoje upravno vijeće i da smo upravo u cilju povećanja broja parkirnih mjesta, 
razmišljajući kako ona lokacija je blizu centra, predložili da se omogući nadogradnja 
barem još dva kata, gdje mislimo da je ono zemljište previše vrijedno da bi se parking 
ograničavao samo na prizemnu etežu i omogućili da se na tom drugom katu još postave 
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solarni paneli kako bi se iskoristila sunčeva energija i proizvodila električna energija. To 
je ideja. 

Kakav će biti režim upravljanja, koliko ja znam, dan danas se parking tamo ne 
naplaćuje, besplatan je, kakav će biti režim vjerojatno će ovisiti o pritisku kako djelatnika 
opće bolnice Pula koji moraju obavljati svoje djelatnost, tako i pacijenata koji dolaze i 
trebaju obavljati određene zdravstvene usluge. O tom režimu će sigurno odlučiti bolnica, 
ali ponavljam za sada, koliko ja znam, tamo se još ni jedna kuna naplate nije ostvarila. 

Kada govorimo o drugim dijelovima grada kažem još jednom netko bi htio da u 
centrima ima života, to znači i određena buka, netko bi htio da u centru nema života da 
mogu mirno spavati, netko bi htio red, pa se u nekim ulicama uvodi, a netko to ne bi htio. 
Različiti su pogledi. Stvar je u tome da uvijek vodimo računa da je parking dio ukupnog 
prometa i da bilo kojom odlukom koja se odnosi na parking utječemo na ukupno 
prometovanje na našim prometnicama u našem gradu, prometovanje, mirujući promet, 
javni prijevoz je nešto što u ukupnosti određuje funkcioniranje samoga prometa. I to je nit 
vodilja kojom se ova uprava vodi kada donaša bilo kakvu odluku po tome pitanju. 

Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 

Kolega Radenko Ognjenović, imate riječ. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Gospodine Tiziano ja nisam govorio o protekla 3 mjeseca, ja sam govorio za ovu 
sjednicu. Kada sam postavio pitanje ja sam rekao za ovu sjednicu, da li je trebalo postojati 
malo više dobre volje i rješenje da se sjednica održi u zajedničkom prostoru, da budemo 
svi prisutni na jednom mjestu. Sam ovo. Opet ponavljam, u gradu Puli postoji dovoljno 
velikih dvorana, prostora, gdje smo svi biti na mjestu. i kada malo bolje pogledate mi 
ovdje sjedimo na manje od 2 metra razmaka ili metar i pol i manje. Znači, ne pridržavamo 
se bioloških mjera, do mene sjedi gospodin na više od pola metra. Prema tome ako ćemo 
govoriti o vašim razlozima, vaši razlozi nisu opravdanja. Smatram da je trebalo postojati 
samo malo više dobre volje, ništa više, da budemo svi skupa. 
 Što se tiče, gospodine Miletiću, u vezi parkiranja, ja sam lani dao prijedlog da se za 
građane grada Pule uvede kartica na parkiralištu na Karolini karta ne bude 15,00 kuna, 
nego da se i dalje plaća 4,00 kuna. Ja smatram da je i dalje neopravdano govoriti, 
pogotovo sada, pošto je turizam, znamo kakav je, to je i kakav će biti, da je 15,00 kuna za 
građane ovog grada velik iznos. 
 Da li će se parkiralište kod bolnice naplaćivati to ćemo tek vidjeti, ali gospodine 
Matiću, moja je poanta bila zašto nema Odluke da se ovaj dio parkirališta kod Stare 
tržnice koristi za vaše potrebe u pisanoj formi tko je tu Odluku donio, tko je Odluku donio 
da se tamo stavi rampa, da li je takva Odluka donesena, tko, i ne znam kada. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolega Ognjenoviću zahvaljujem. 

 Vezano za ovu sjednicu Gradskog vijeća prilično me je iznenadila primjedba. 
Vijećnica je prije svega prostor gdje vijećnici raspravljaju. Mi smo kao vijećnici danas svi 
ovdje prisutni, udaljenost smatram da je primjerena i sada ako hoćete ići s metrom gledati na 
centimetar može i to. Samo dozvolite, vi ste rekli svoje, dajte mi kao predsjedniku da 
odgovorim na postavljeno pitanje. Ako pričamo o dobroj volji, teoretski da smo održali ovu 
sjednicu u Areni ili negdje  rekli bismo ovako, u nekoj dvorani ili kino dvorani, siguran sam 
da bi onda primjedba bila što glumimo karneval kada smo mogli u vijećnici imati sjednicu. 
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Hajdemo gledati suštinu. Svi smo zajedno kao vijećnici u jednom prostoru, u drugoj dvorani 
su pročelnici, svi ostali sudionici koji će sudjelovati sjednici. Mislim da je to dovoljno, da je 
to primjereno ovoj fazi i da je to u redu. To je dodatno pojašnjenje u odnosu na pitanje koje 
ste meni ostavili. 
 Ako ima potrebe, vi ste iznijeli svoj stav oko dobivenog odgovora koji ste postavili 
vezano uz parking dali. Nitko se ne javlja za dodatno pojašnjenje, tako da bi to bilo to. 
 
Možemo sada dalje, kolega Ardemio Zimolo možete postaviti pitanje. 
 
ARDEMIO ZIMOLO. 

Dobar dan svima, buona sera a tutti. 
Kao prva stvar gospodine predsjedniče, ako mi dozvolite, da u ime svih vijećnika i 

vijećnica bih povalio rad stožera, Civilnog stožera Istarske županije, u ime Stožera Grada 
Pule i svi oni koji su sudjelovali na tome da, pokušamo na neki način u što manjoj mjeri da 
imamo bolest u našem gradu. Još jednom hvala od srca što se radi da se osjećamo sigurnim. 

Sada bih postavio dva pitanja. 
Prvo pitanje za našu pročelnicu Ingrid Bulian, pročelnicu Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu 
Ja bih je zamolio da mi u kratko komentira pošto je sezona kupanja već počela, turisti 

jedno malo štima, već će stići malo više. Pa me zanima što smo radili u zadnje vrijeme da 
naše plaže budu u to boljem redu. Znam da su nešto ulagali, pa bih zamolio da mi se kaže, da 
svi ostali vijećnici čuju što se radi  

Drugo pitanje za Gradonačelnika. 
Ja bih vas zamolio da mi kažete, pošto Grad Pula-Pola je u samom vrhu po svim 

aktivnostima u državi, vaš komentar za digitalizaciju Grada Pule, u kojem smjeru idemo, što 
se napravilo i što se ima namjeru napraviti. 

Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnicu Ingrid Buljan da odgovori na postavljeno pitanje. 
 
INGRID BULJAN: 
 Dobar dan svima. 
 Ja se zahvaljujem na postavljenom pitanju, posebno na pohvale našem Stožeru i tu bih 
uključila i naše sugrađane koji su te mjere poštivali i zato što ih jesu poštivali smo ustvari 
došli do tako dobrog stanja i dobre epidemiološke slike.   
 Činjenica je i nekako pokrila te aktivnosti koje su vezane za uređenje plaža da budemo 
spremni onda kada se vrijeme proljepša, nadam da hoće, i kada svi pohrlimo tamo gdje bismo 
htjeli biti. 

 Od onoga što smo zadnje napravili, da li recimo tako kozmetičkih aktivnosti, 
postavljene su košarice, plaže su očišćene, aktivirani su tuševi, očišćeni su ulazi u more, 
utvrđena je prihrana plaža tamo gdje treba. Znači, sve ono što je ustvari kao završna aktivnost. 
 Ja bih se malo osvrnula i na ono što su bili radovi, koje mi već duže godinama radimo 
i na neki način nastojimo poboljšati, odnosno unaprijediti i povećati kvalitetu korištenja svih 
tih prostora.  
 Na one prve aktivnosti što sam bila rekla, koje se odnose na održavanje da li redovne 
ili vanredno, se godišnje iz Proračuna Grada Pule izdvaja oko 2 milijuna kuna i to nisu baš 
mala sredstva. Ako bismo to na neki način sveli na unazad zadnjih pet godina došli bismo čak 
i do 20 milijuna kuna. Radi se puno i pokušavamo svake godine napraviti nešto novo. 



 

11 
 

 Ono što je zadnje napravljeno je na plaži, recimo, Hidrobaza koja se već zadnjih  
godina uređuje i podiže joj se standard zajedničkim sredstvima Grada Pule i Ministarstva 
turizma, gdje smo do sada uložili oko 13,5 milijuna kuna, od čega je gotovo 10 milijuna kuna 
iz Proračuna Grada Pule, a ostalo su bespovratna sredstva Znači, ta plaža je, hajmo tako reći, 
nekako od ružnog pačeka prerasla u labuda, postala je ustvari jednu od najljepših plaža u Puli, 
najopremljenija, najviše prilagođena svim dobnim skupinama, ali i potrebama. Znamo da 
tamo imamo i prostor, odnosno dio plaže je prilagođen za invalide sa svim sadržajima, 
ulaznom rampom i sanitarni čvorovima i svlačionicama. Tamo imamo dio plaže koji je  
namijenjenim za one korisnike koji dolaze sa svojim kućnim ljubimcima. Imamo svu opremu 
za sve dobne skupine. Ove godine smo je još obogatili za površinu koja je namijenjena 
pikniku, znači, za obitelji da se mogu malo družiti drugačije, obnovili neke zelene površine, 
napravljeno je igralište za košarku, koje pored nogometnog i odbojkaškog i badmintona, ima 
dovoljno sadržaja i za rekreaciju. Napravljen je sustav navodnjavanja zelenih površina koje su 
nove i ima malo veće grana pa se režu, tako da rastu ekološke ploške, koje imaju mogućnosti 
reguliranja razine rasvjete, tako da stvarno ta plaža onako može biti primjer kako bi trebalo 
ploče razvijati, a da ne budu mjesta koja su poželjna za suživot  raznih i potreba dobnih 
skupina i drugačijih potreba. 

Nije samo ta plaža ono što se u Gradu Puli radi. Ona je možda sada najviše 
zastupljena, ali mi svakako se možemo pohvaliti sa dugačkom plažom u gradu Puli, to 
možemo biti sretni, ali to nosi i nekakve posebne izazove, moramo se koncentrirati i na sve 
strane grada, pa tako i te aktivnosti rasporediti da one budu zastupljene svugdje pomalo.  

A što se toga tiče možemo reći da se intenzivno ulaže u zadnje vrijeme i u uređenje 
kupališta Stoja, koliko god je ono u nekom posebnom režimu s obzirom da se radi o 
zaštićenom kulturnom dobru, pa i te aktivnosti moraju biti usklađene sa konzervatorima, 
odnosno sa njihovim posebnim uvjetima. Tamo smo u protekloj godini i napravili određene 
zahvate, koje vjerujem da će prepoznati svi oni koji dolaze na to kupalište, obnovili smo 
kupališnu zgradu, statistički smo je stabilizirali. Isto tako su napravljeni zahvati na molu, koji 
je bio u prilično lošem stanju i koji sada više ne predstavlja opasnost, nego, dapače, može biti 
samo korist, dodatni benefit. Obnovljene su dvije skakaonice za korištenje po uzoru na to 
kakve su bile nekada, stavljene su i dodatne zaštite da ne bi nešto nekome kada skače sa tih 
skakaonica dogradilo ne daj bože. Plato koji je bio prilično derutan je pokrpan za sada s 
obzirom da se u nekakvom budućem razdoblju planira duplo, odnosno to kupalište obnoviti 
cjelovito, za što smo napravili i projekt za sada, pa ćemo vidjeti kada dođu bolja vremena. 

Na Valkanama također je kupalište, koje je vrlo posjećeno, su napravljena određene 
aktivnosti, veliki i mali most su popravljeni, odbojkaško igralište je na neki način obnovljeno 
pijeskom, kupališna zgrada, stepenice za izlazak iz mora. Plaža je također prilagođena u 
jednom dijelu invalidima, tako da je taj dio na neki način stavljen u funkciju. 

Mogla bih nabrajati još puno toga što se radi, ali kažem radi se o velikim iznosima i 
radi se o kontinuiranom ulaganju u plaže i nadamo se da ćemo tako, kolikogod budu 
financijske mogućnosti dozvoljavale, nastaviti u slijedećem periodu. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče imate riječ, odgovor na drugo pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala na pitanju. 
 Uvaženi gospodine vijećniče, nedavno smo zaprimili još jedno od brojnih priznanja 
kada govorimo o informatizaciji, odnosno korištenju digitalnih tehnologija u radu javne 
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gradske uprave Grada Pule. To nas u svakom slučaju veseli, lijepo je dobiti priznanje, 
međutim, u nikom slučaju to ne znači da smo mi došli do nekakvog maksimuma i da ne 
možemo još dodatno unaprijediti sustav i biti još bolji i efikasniji. Prema tome intenzivno 
radimo.  

Pa možda, evo, i ova situacija sa korona virusom je pokazala da se može itekako 
koristiti digitalna tehnologija za neke stvari koje su prije bile pa i nezamislive. Tko je mogao 
prije godinu dana zamisliti da će naša djeca pohađati rastavu putem televizije ili putem 
interneta iz svojih domova, a ne biti, boraviti u školi. Međutim, upravo zahvaljujući tim 
tehnologijama naša djeca nisu izgubila školsku godinu, što je veliki uspjeh i tu treba doista 
jako, jako puno zahvaliti se vrijednim učiteljima koji su, pa rekao bih, de facto preko vikenda 
morali osmisliti program nastave kako se ne bi gubili nastavni dani i kako bi ova školska 
godina ipak bila privedena uspješno kraju. 
 Kada pričamo o toj informatizaciji grada Pule ja ću probati samo malo podsjetiti, jer 
često zaboravljamo kada se nešto događalo. Još 2007. godine, prije 13 godina, mislim da tada 
niti ja nisam postojao kao mobilni uređaj, smo krenuli sa informatizaciju upravo kako bi 
povećali efikasnost, smanjili troškove i kako bismo bili otvoreniji, više transparentni i svim 
postupcima prema svojim korisnicima usluga, kako građanima, tako i gospodarstvenicima. 
Podsjetit ću vas da je Grad Pula bio prvi grad koji je 1. siječnja, odnosno prvog radnog dana u 
siječnju 2008. godine, krenuo sa potpuno digitalnim procesom protokoliranja svih dopisa, 
pismena koja su dolazila u gradsku pravu putem naše pisarnice. Podsjeti ću vas da smo prvi 
grad koji je u potpunost uveo u Republici Hrvatskoj digitalni potpis i da svi dopisi koji kolaju 
unutar gradske prave su upravo u digitalnom obliku, a ukoliko je nekome potrebna tvrda 
kopija ona se isprinta. U principu to je kopija, a ne original. Možda bi se mogli i pozabaviti 
naši suradnici da probaju izračunati u tom razdoblju od posljednjih 12 godina koliko smo 
samo na printanju papira, troškovima tonera, troškovima najma printera, uštedjeli, ali i koliko 
smo utjecali na korist našem okolišu. 
 Zašto je bitna informatizacija i zašto je to sve skupa bitno. Drago mi je da vidim u 
posljednjim godinama da sve više i više gradova u Hrvatskoj prati taj trend, idu u tom smjeru 
i mislim da je to dobro i vidim da i određene stvari čini država, a mi sa lokalne razine bez 
jedne sinergije sa državnom razinom ne možemo postići pun efekt digitalizacije ukoliko vam 
je za ishodovanje određenog dokumenta potrebno imati papir, da li se to radi o ishodovanju 
osobne iskaznice ili o nečemu drugome. Mislim da je definitivno ovo vrijeme pokazalo se i 
putem interneta i nove tehnologije itekako sve to može zadovoljiti. 
 Prvi smo grad u Hrvatskoj koji je uveo e-upis u dječji vrtiće, spojili baze podataka 
roditelja sa MUP-om kako roditelji ne bi trebali trošiti svoje slobodno vrijeme, uzimati neke 
slobodne dane, gdje će opet izvući te papire, pa doći tu, pa se mučiti gdje naći parking i 
predati zahtjev za upis djeteta u vrtić. 
 I mogao bih nabrajati mislim još podosta toga. Mislim ono što je ključno, ključno je da 
to omogućuje bolju kontrolu i upravljanjem samim procesima unutar gradskih odjela, bolje 
uvjete rada naših djelatnika i što je itekako imamo mogućnosti dodatno unapređivati sam taj 
sustav, što ćemo činiti i u budućnosti. Ključ će biti čim jeftiniji, potrošiti čim manje novaca 
javnih poreznika za najbolju moguću uslugu u najkraćem mogućem vremenskom roku. To je 
osnovni cilj, ali u ovim vremenima možda ću se malo osvrnuti na prvo pitane, u ovim 
vremenima kada su svim prihodi drastično pali, prepolovljeni, bilo koju kunu nepotrebno 
potrošiti, pa čak i ići u nekakvu veću dvoranu, mi svi skupa se moramo nositi, a ne koristiti 
ove prostore koje imamo na raspolaganju, bilo koju kunu preko toga, koja nije neophodna, 
mislim da svatko treba razmišljati kako usmjeriti prema gospodarstvu i kako usmjeriti prema 
očuvanju radnih mjesta. Svaka kuna koja nije neophodno potrošiti trebamo usmjeriti prema 
gospodarstvu. I to je postulat i čim je ne samo nastao kolona virus, ali kada smo vidjeli kamo 
ide, a ne znamo kada će završiti, ne znamo što nosi sutra, vjerujem to nitko ne zna, zato držim 
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da je itekako primjereno sjednicu Vijeća održati ovdje, imamo live streaming, pročelnici i 
direktori to mogu raditi, predstavnici medija svi to mogu pratiti, sve je otvoreno, sve je 
transparentno, a bilo koje preseljenje znači definitivno neki trošak koji nije neophodan. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Ardemio Zimolo imate riječ. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Jako, jako dobro sam slušao, zadovoljan sam, samo na ovo moje prvo pitanje s ovog 
mjesta bih uputio apel na ono što se nadovezao Gradonačelnik, da svaku nepotrebno 
potrošenu kunu, da apelira na naše sugrađane i sve korisnike Hidrobaze i sve one plaže, sva 
igrališta po gradu, da ne uništavaju gradsku imovinu. Neki dan sam bio šetati baš na toj plaži 
Hidrobazi i sam vidio da je dosta, dosta iza onog dijela što se napravio fenomenalno, izgleda 
da je jako, jako zapušteno. Ostavljaju i nered i škovace itd. 
 Još bih pohvalio, to sam zaboravio reći, da je Grad hitno urgirao, odnosno napravio 
ono što su neki napravili na Hidrobazi postavljenje koša i veseli me da u roku od 10 dana je to 
napravljeno i izvedeno. 

Zahvaljujem i samo naprijed. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ kolegici Diani Kukić Dasko da postavi pitanja. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Dobar dan, lijep pozdrav svima. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje je za pročelnicu Elviru Krizmanić Marijanović. 
 Prvo bih pohvalila sve naše učenike, roditelje, nastavnike i sve zaposlenike škole, je 
uspješno privode kraju ovu školsku godinu. Bila je izuzetno intenzivna i zbog korona virusa i 
zbog prijašnjih štrajkova. 
 Također pohvaljujem i dječje roditelje, kao i i sve zaposlenike dječjih vrtića za 
pridržavanje mjera za vrijeme korone i jedno veliko strpljenje koje su pokazali.  
 Moje pitanje je kakvi su planovi za ulaganje u osnovne škole Grada Pule i vrtiće 
tijekom ljeta? 

Drugo pitanje za GORDANU RESTOVIĆ, JU Pula Film Festival 
Osim da je Pula grad s dugogodišnjom filmskom tradicijom pa raduje činjenica da je 

Istra „korona free zona“ te da će se i ove godine u Areni održati 67. Pulski filmski festival. 
Kratko je vrijeme ostalo za njegovu pripremu pa bih molila odgovor kako teku pripreme? 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Prozivam pročelnicu Elviru Krizmanić Marjanu da odgovori na prvo pitanje. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Zahvaljujem na pitanju i pridružujem se u biti pohvalama svih naših učitelja, općenito 
prosvjetnih radnika, koji su dali svoj obol u ovom proteklom razdoblju, jer doista i nije lako, 
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svi smo se morali snalaziti i mislim da su jako, jako se dobro organizirani, a i za to vrijeme 
isto mi smo radili, planirali smo ulaganja u škole i vrtiće, koje nadam se da ćemo uspjeti 
ostvariti obzirom da je korona virus i same zgrade i u našem Proračunu. Mogu reći da su 
vrtići bili zatvoreni i započet projekt uređenja dvorišta u dječjem vrtiću Loptice, koji je u 
sklopu dječjeg vrtića Pula, projekt je završen, postavljena je anti stres podloga, nabavljena su 
nova igrala za djecu, djecu predškolske dobi i za djecu koja su u jaslicama, a isto tako 
nabavljena je i nova perilica posuđa u dječjem vrtiću Veli Vrh. To je bila investicija sve skupa 
233.000,00 kuna. U dječjem vrtiću Mali svijet za to vrijeme isto tako su se vršila sanacija 
određenih prostora, kupovina određenog namještaj tamo gdje je trebala biti perilica rublja. 
Uglavnom radilo se cijelo vrijeme, a ono što planiramo za ovo ljeto, najveća investicija je 
zapravo izgradnja vanjskoga lifta pri školi za odgoj i obrazovanje. Kao što znate školu za 
odgoj i obrazovanje pohađaju djeca s teškoćama u razvoju i to ne samo iz grada Pule nego i 
cijele Istrte. Otprilike polovica učenika dolazi iz ostatka Istre. Naravno, to je bio dosta 
kompleksan projekt, to je zaštićena zgrada, moramo se pridržavati standarda koji odrede 
konzervatori. To je investicija vrijedna 1.400.000,00 kuna bez PDV. Pored tog vanjskoga lifta 
biti će i kosa podignuta platforma. Renovirat ćemo i sanitarne čvorove koji moraju biti 
prilagođeni invalidnim osobama. Pored navedenog ugradit ćemo radi uštede energije 
termostatske ventile u Osnovnoj školi Stoja, OŠ Šijana i OŠ Kaštanjer. U OŠ Kaštanjer ćemo 
postaviti i ogradu na vanjskom igralištu obzirom da to igralište pohode djeca ne samo za 
vrijeme nastave, nego i nakon nastave.  

Trenutno smo u izradi projekta za renoviranje kuhinje u područnoj školi Štinjan. 
Nadamo se da ćemo i to uspjeti odraditi ovoga ljeta. I u OŠ Vidikovac ćemo renovirati i 
glavno stubište i stubište u dvorištu i uređivati ćemo okoliš. Imamo puno planova i nadamo se 
da ćemo ih do kraja ljeta sve ostvariti. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Sada pozivam ravnateljicu Gordanu Restović da odgovori na postavljena pitanja. 
 
GORDANA RESTOVIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Poštovana vijećnice zahvaljujem na vašem pitanju. i interesu o kojem sam vas 
izvijestila. Uglavnom je još mjesec dana do početka samog festivala, ali će se za sve 
nepoznanice koje smo imali u tom periodu festival ipak održati u razdoblju od 18.do 26.07. 
ove godine. 
 U samom periodu kada je krenula korona i epidemija nismo znali da li će se festival 
biti, što nas očekuje, jako puno nepoznanica i u Ministarstvu smo izlazili sa više različitih 
prijedloga, jedno je bilo od broja kina, nekih od dijelova na lokalnoj televiziji, nacionalne 
televizije, nekim kombinacijama. Međutim, Ministarstvo je zajedno sa Festivalskim vijećem 
ipak zaključilo da je  Arena jedino primjereno mjesto gdje se nacionalni festival može održati. 
 Zbog epidemije se sredstva također smanjuju, kao i mnogih drugih institucija, isto 
takvi programi, financijska smanjenja, pa ono iznosi do nekih 40 %. Tako će godišnja 
sredstva biti, naravno, nešto skromnija, u duhu svih situacija u cijeloj zemlji, u cijelom 
svijetu. Naravno, neki programi će kao takvi biti nedostupni. Filmski, film će biti prikazan u 
cijelosti kao i sve koprodukcije koje jesu. Ove godine će težina biti na dokumentarnom filmu, 
jedan krasan izbor naslova, koji će,  vjeruje mnoge vas razveseliti, a isto tako imamo i 3 filma 
o Puli, jedan koji se odnosi na dokumentarni film na događaje na Vergaroli, isto tako na 
Berge Istra. Sutra imamo Festivalsko vijeće u Zagrebu gdje ćemo donijeti program i 
financijski i programski, dakle koji  su filmovi primjereniji u kojem terminu. Svi javni 
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natječaj koji su bili potrebi, što zbog tehničke oprema, a isto tako i zbog prijema filmova i 
skupljanje podataka su obavljeni uredno, neki će doći petak. 

Isto tako se govori o stupnju pripremnosti. Morali smo to činiti u nepoznatim 
okolnostima poštujući naravno epidemiološke mjere za sve one situacije koje potenciraju 
skupljanje velikog broja ljudi, djece na jednom mjestu, pa smo takve programe odmah na 
početku morali malo isključiti iz razloga što ne znamo što nas dalje očekuje. 
 Ove godine ćemo ostati bez međunarodnog programa što će veliki dio građana žaliti, 
ali to zaista ne ovisi čak ni o financijama, ni o novcu, nego o svjetskoj produkciji filmova. Vi 
znate da je festival u Cannu i festival Karlovy-Vary odgođen, a tu su uvijek prvi naslovi koji 
su dolazili na Pulu. Mi njih ne možemo imati i da želimo, tako da će to biti problem, ali u 
ovoj godini moramo odustati. 
 Vjerujem da će biti preko 120 filmova na tri lokacije, svesti ćemo se na Arenu, na 
Kino Valli i Circcolo. To će biti središnji dio festivala i ostaje nam jedino da vjerujemo da će 
biti lijepo vrijeme i da pozovemo svih vas i građane grada Pule da uživaju u festivalu. 
 Nadam se da sam udovoljila vašoj znatiželji i ako ima pitanja spremna sam odgovoriti 
vrlo rado. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Diana Kukić Dasko imate riječ. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO : 
 Zahvaljujem na zaista sjajnim odgovorima i ponosna sam na naše sugrađane što su 
odgovorni i što su omogućili da imamo korona free zonu, zaista unatoč teškim vremenima i 
utjecaju na pulski proračun da Grad dalje uspijeva financirati najmlađe i ulagati u njihove 
objekte. I također pohvale što ste uspjeli u tako kratkom periodu uspjeli izorganizirati Pulski 
filmski festival. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Elena Gattoni Stepanov možete postaviti pitanje. 
 
ELENA GATTONI STEPANOV : 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Nakon što smo se preselili u novu bolnicu nakon dugi niz godina imamo sve 
djelatnosti na jednom mjestu, što je za nas neizmjeran uspjeh i olakšanje u radu kojeg čovjek 
ne može za misliti. 
 Dopustite da se osvrnem i na drugu jednaku bitnu kariku moderne zdravstvene skrbi, 
odnosno brige o zdravlju, znamo da je studiji sestrinstva već odavna  uzeo maha i da su jako 
dobri, priprema se i medicinski fakultet, to je negdje pri ostvarenju. 

Svjedoci smo da svakim danom izgradnja nove srednje Medicinske škole u Puli sve 
više napreduje. Grad Pula nije osnivač srednje medicinske škole, ali financira izgradnju sa 50 
posto sredstava pa me zanima napreduje izgradnja i odvijaju li se radovi prema predviđenoj 
dinamici? 
 Pitanje bih postavila pročelnici Elviri Krizmanić Marjanović 

I imam još jedno pitanje za gospodina Aleksandra Matića. 
 Drugo pitanje za gospodina direktora Matića, nije toliko optimistično kao ovo prvo, jer 
smo svjedoci da već nekoliko godina imamo sve više dječjih igrališta, ne samo dječjih, 
igraonice za odrasle, veselili su nas glasni glasovi naših mališana, što je dovelo do jedne nove 
socijalizacije, tu su se skupljale obitelji, dolazila su lokalna djeca, vrtićka djeca itd. Međutim, 
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ono što možemo reći već je nekoliko puta večeras ovdje istaknuto, svjedoci smo značajnih 
devastacija, svaki dan toga ima sve više, pa je pitanje kako se uopće možemo sa svim tim 
nositi, kolika su ulaganja u ta dječja igrališta, odnosno vrtiće. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ:  
 Drugo pita je za direktora Aleksandra Matića, a ne pročelnika. 
 Molim pročelnicu Elviru Krizmanić Marijanović da odgovori na prvo pitanje. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ: 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Kako je u veljači ove godine položen kamen temeljac za izgradnju novoga objekta 
srednje medicinske škole u Puli sa zadovoljstvom mogu reći da radovi jako dobro napreduju. 
Znači i za vrijeme korone radovi nisu prestali. Sve ide u skladu sa predviđenim tempom. 
Vrijeme izvođenja radova, odnosno predviđenog završetka radova je 15 mjeseci, tako da se 
nadamo da ćemo do slijedećeg ljeta imati gotovu novu srednju medicinsku školu, koja moram 
reći, osam puta je veće kvadrature od postojećeg objekta koji pohađaju učenici, kojih je cirka 
270, a novi objekt će biti moderno opremljen, dostojan 21. stoljeća i moći će ga pohađati 450 
učenika. Otvara se i mogućnost za nove nastavne programe kao što je dentalni asistent, 
farmaceutski tehničar, zdravstveno laboratorijski tehničar i sanitarni tehničar. 
 Grad Pula je prepoznao važnost ovoga objekta, odnosno izgradnje srednje medicinske 
škole, iako nije osnivač ove srednje škole, međutim, zadnjih 10 godina i više mogli smo 
posvjedočiti koliko se ulaže u obrazovanje i to je jedna vrlo bitna stavka u ovome gradu, 
56.000.000,00 kuna će se ravnomjerno rasporediti između Grada Pule i Istarske županije i 
zajedno ćemo otplatiti tu investiciju. Pored navedenog, kažem godinama ulažemo u 
obrazovanju, ulažemo u objekte, u naše osnovne škole kojih smo osnivači, gotovo sve škole 
su u jednoj smjeni i nadamo se da će i ove preostale dvije da ćemo uskoro ih uspjeti proširiti, 
da će se organizirati nastava u jednoj smjeni. Pored osnovnoga školstva ulaganje u 
srednjoškolsko obrazovanje je vrlo bitno da bi se stvorili uvjeti da naši mladi danas ostanu u 
svome gradu, da budu ovdje zadovoljni, jer tu je doista lijepo raditi i živjeti. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Konstatiram da nam se pridružio kolega Mauricio Licul, tako da sada Vijeću je prisutno 23 
vijećnika. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Čisto informacije radi. 

 Imamo srednju medicinsku školu koja se gradi. Nedavno je potpisan ugovor Centar 
kompetencije na Stoji za našu turističku branšu i nemojmo zaboraviti dodatnih 10.000.000,00 
eura u proširenje studentskog doma. Dakle, u ni jednom trenutku na području grada Pule, 
kada govorimo o ulaganju u obrazovanje, i to ono srednje školstvo i kvalitetu studiranja, 
možemo reći da imamo projekte koji su u vrijednosti od 200.000.000,00 kuna. 200 milijuna 
kuna ulaganje u obrazovanje, u budućnost, u kvalitetu naših mladih ljudi. I na tome smo svi 
skupa ponosni. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
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 Sada molim direktora Aleksandra Matića da odgovori na drugo pitanje vezano za 
dječja igrališta. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ; 
 Hvala na pitanju. 
 U posljednje vrijeme je primijećeno jako puno devastacija na području Pule. U toj 
branši postoje u medijima više tema gdje se čuva gradska imovina To nisu samo u pitanju 
dječja igrališta čime skrbi TD Kaštijun, tu su i sportska igrališta, tu su i brojne autobusne 
nadstrešnice i brojna pročelja u starogradskoj jezgri koja su išarana grafitima. To je sve jedan 
trošak koji većinom ide iz Proračuna, jer pročelja su privatna imovina, koja su nepotrebna. 
Investicije su potrebne, međutim, ne trošiti u ono što je već napravljeno, ali ono što je već 
napravljeno mi moramo sanirati. Mi na dnevnoj bazi obilazimo 68 dječjih igrališta na 
području grada Pule i 13 dječjih igrališta u sklopu dječjih vrtića gdje Grad Pula osnivač. To je 
81 dječje igralište., gdje se vidi devastacija, a te devastacije su vidljive najviše nakon 
popuštanja ovih mjera nakon što je Stožer civilne zaštite Republike Hrvatske početkom 
svibnja otvorio više igrališta, jako puno je devastacija, one se na dnevnoj bazi saniraju, ono 
što treba da se nabavi se nabavi. Ali, to su jedna sredstva, koja su bačena nepotrebno.  

Na godišnjoj razini Grad Pula ulaže u redovno održavanje dječjih igrališta oko 
1.000.000.000,00 kuna. U to spada i ono održavanje dječjih igrališta koja samom upotrebom 
ili vremenskim prilikama je potrebno nešto održavati, ali to su sredstva, koja se troše na 
održavanje. Osim tih milijun kuna u posljednjih 5 godina Grad Pula je uložio preko 
7.000.000,00 kuna na izgradnju novih dječjih igrališta. Kada još tome dodajte ono što se ulaže 
u sportske igrališta to su značajna sredstva. Međutim, devastaciju treba osuditi, jer je to u 
posljednje vrijeme prešlo granicu dobrog ukusa, idite na Stoju, idite prema Šijani, svaka 
autobusna stanica je porazbijana. To su novci poreznih obveznika koji su nepotrebno utrošeni. 
Hvala. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Elena Gattoni imate riječ. 
 
ELENA GATTONI STEPANOV: 
 Ja bih ovdje samo nadodala da svakodnevno možemo i vidjeti te mlade ljude koji 
izlaze iz tih obrazovnih ustanova za koje zaista mogu reći da imaju jedno novo obrazovanje, 
oni imaju novu komunikaciju i jako su dobri i vrijedni. Zaista je to jedna moderna mladež 
kojom svi možemo biti ponosni. I jako me veseli što ćemo zaokružiti tu priču oko 
obrazovanju, pogotovu u zdravstvu, znamo koliko je ljudi željelo tražeći bolje uvjete za rad 
naših medicinskih sestara itd., a s ovim ćemo sigurno uspjeti popuniti sve potrebe za takvim 
kvalitetnim ljudima koji nam trebaju. I na taj način ćemo još više doprinijeti brizi o zdravlju u 
ovom gradu, ne samo preko bolnice, školstva, sporta i sve što spada u to. A drugo normalno je 
da ne možemo niti preći preko ogromnog žaljenje za tim devastacijama koje se događaju već 
godina, sve je više zauzelo maha i nadam se da svakodnevnim apelima da će to prestati. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolega Massimo Brajuha možete postaviti pitanja 
 
 
MASSIMO BRAJUHA: 

Dobar dan svima 
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Imam dva pitanja.  
Pulski gradski bazeni nedavno su dobili nagradu za signalizaciju koja je proglašena 

kao najboljom u Europi pa bih tom prigodom čestitao trgovačkom društvu Pula Sport na 
tome. Zanima me da li direktor gospodin Ivan Glušac može pojasniti na što se točno odnosi ta 
dobivena nagrada.? 

Drugo pitanje uputio bih pročelnici gospođi INGRID BULIAN, pročelnicu Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 

U zadnje vrijeme svjedočimo dosta aktivnostima vezanih uz cestogradnji. Izgrađeno je 
nekoliko rotora i uređene su brojne prometnice. Zanima me koliko točno Grad ulaže u te 
aktivnosti i kakvi su budući planovi.  Posebno me zanima kakvi su trenutni planovi vezani uz 
Valdebečki put i Premantursku cestu. Hvala. 
 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. Ovako ćemo napraviti, direktor Ivan Glušac vidim da nije toliko brz 
koliko je ravnateljica bila na prethodnom pitanju, pa ćemo najprije pozvati pročelnicu Ingrid 
Bulian da odgovori na pitanje vezano za cestogradnju i prometnice, kako bi direktor TD 
mogao efikasno stići do vijećnice. 
 
INGRID BULJAN: 
 Dobar dan još jednom. 
 Pitanje cestogradnja, rotori i prometnice, koliko ulažemo, koji su nam budući planovi. 
 Jedna od većih točaka na ovom Vijeću biti će Izvješće o realizaciji programa građenja 
i programa održavanja iz čega ćemo vidjeti da se ustvari upravo u taj period infrastrukture 
ulažu velika sredstva, koja samo za prošlu godinu iznose oko 30.000.000,00 kuna. Izgrađeni 
su, sami ste spomenuli, mnogi rotori, sada je recentno završena i izgradnja posebnog rotora na 
jednoj, recimo to tako, na jednoj od važnijih čvorišta koji se pokazalo kao što se tiče i 
sigurnosti prometa, ali i protočnosti prometa jako važno, to je na križanju Ulice Jurja Žakna, 
Valturske i Bože Gumpca, koje zajedno sa pristupnom prometnicom, koja je rađena sa njom, 
čini vrijednost od prilike nešto malo više od 7 milijuna kuna. Ako bismo se opet osvrnuli na 
nekakvo proteklo razdoblje mogli bismo reći da se ta ulaganja u prometnice ulažu, mislim da 
je to rekao Gradonačelnik, da je grad Pula specifičan i da ustvari doseže iznos čak i do 
120.000.000,00 kuna, s time da ću se malo osvrnuti na prijašnji grad, koji ima 3000 godina, 
koji je specifičan po svojoj konfiguraciji, ali i potrebama, i relativno je teško organizirati sve 
poslove, organizirati funkcioniranje prometa i u kontekstu prometnica i u kontekstu rješavanja 
parkiranja i u kontekstu odabira vremena za izvođenje radova s obzirom na pojačani promet u 
sezoni, ali to pokušavamo nekako uz naše sugrađane, koji imaju razumijevanje, na neki način 
provoditi, tako da se sve to usuglasi 
 Što se tiče budućih planova oni će biti, naravno, vezani uz financijsku situaciju koja 
nas čeka, u odnosu na koju očekivani iznos priliva sredstava u Proračun će sigurno trebati 
revidirati, zapravo dinamiku realizacije onoga što smo si zacrtali, ne misleći pri tome da ćemo 
od nekih stvari odustati, ali vrlo vjerojatno ćemo morati prilagoditi onome koliko novaca 
imamo. Tako da se trenutno radi analiza onoga što smo si stavili kao prioritete i naravno 
analiza očekivanja priliva sredstava, pa kako će to završiti to ćemo zapravo tek vidjeti. 
Sigurno ćemo se uvijek voditi nižim prioritetima kao ono što sam prije rekla sigurnost 
prometa i protočnost, pa ta dionica koju ste spomenuli je jedna od točaka, koja je pored novih 
rotora koji su izgrađeni, glavnih prometni pravac, prepoznata kao točka koja sigurno treba u 
nekom budućem skorom vremenu realizirati. A to su ustvari naše aktivnosti, koje su na tom 
dijelu, zapravo došle do jednog vrlo visokog stupnja i u slijedećem periodu se nadamo da 
ćemo pokrenuti postupak javne nabave, koji bi objedinio i izgradnju rotora i dio Premanturske 
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ulice i dio Valdebečkog puta. A kako će se ta dinamika odvijati to će rezultirati sklapanjem 
jednog sporazuma, koji će omogućiti sklapanje više ugovora i prilagodbu za efektivnosti 
raspoloživim financijskim sredstvima. To je jedna dionica koja nam je važna, koja će se 
sigurno krenuti izvoditi, a dinamika će biti prilagođena.  
 Mi dalje nastavljamo sa aktivnostima koje su vezane za pripremu, rješavanje 
imovinsko-pravnih odnosa, geodezije, parcelacije itd., da bismo mogli prići izradi 
dokumentacije, da bismo mogli biti spremni i sa novim projektima kada nam se ukaže 
financijska prilika za to. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. Direktor Ivan Glušac možete odgovoriti na postavljeno pitanje. 
 
IVAN GLUŠAC 
 Poštovani predsjedniče, vijećnice i vijećnici, poštovani Gradonačelniče i zamjenice i 
zamjeniče Gradonačelnika, dobar večer, buona sera a tutti. 
 Evo, ja bih iskoristio samo jednu minutu da se nadovežem na kolegu Aleksandra 
Matića, koji je govorio o devastaciji dječjih igrališta. 
 U Puli, mi kao Pulasport, održavamo 38 sportskih igrališta na podruju grada Pule, 
svakog dana se susrećemo sa sve više devastacija, te bezobrazluke toliko velike da su se 
počeli snimati i puštati filmove po različitim društvenim mrežama kako razbijaju gradsku 
imovinu. Mi smo to prijavili policiji, međutim, do sada još nema nikakvih rezultata. To su sve 
djeca iz kvarta i svi sigurno poznaju tu djecu i to nitko ne dolazi sa strane, to su upravo djeca 
naši, u najčešćim slučajevima, naših sugrađana. I sada šteta, umjesto da ulažemo u novu 
infrastrukturu, da Grad troši novce iz Proračuna, pogotovo u ovoj teškoj financijskoj situaciji 
prouzrokovanoj epidemijom, na popravak opreme na postojećim igralištima. 
Što se tiče nagrade koju su dobili gradski bazeni Pula-Pola, to je nagrada dodijeljena na dizajn 
festivalu. Nagrada se inače dodjeljuje u Valenciji. Nagrada je za ukupni vizualni identitet 
bazena i za signalizaciju na bazenu. Radila je dizajnerska kuća Tubić i Prenc iz Rovinja. I nije 
samo da su dobili zlatnu nagradu u svojoj kategoriji, nego su i dobili ukupnu glavnu nagradu 
na tom festivalu, best show, i to je jedno veliko priznanje kako za njih, tako sigurno i za naš 
grad, jer još jedanput se ime našeg grada čulo diljem Europe. Osim toga za nagradu će se 
znati za neko vrijeme u javnosti. 
Nagrada također za bazen vezano za dizajni i signalizaciju, dobivena je u Americi na 
festivalu.  
To je zapravo samo jedna, rekao bih, višnja na šlag što se tiče gradskih bazena. Podsjetio bih 
da su bazeni sagrađeni u rekordnom vremenu za hrvatske prilike. Imali smo slučaj paralelne 
gradnje bazena u Velikoj Gorici 2.500 kvadrata, manji, ukupne površine koja je građena tri 
mjeseca dulje i koje je za 1.200,00 kuna bilo skuplje po kvadratnom metru nego što je koštala 
izgradnja gradskih bazena u Puli. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Brajuha imate riječ. 
 
MASSIMO BRAJUHA 
 Hvala.  Zadovoljan sam odgovorima. 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
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 Konstatiram da smo time iscrpili sat vremena koji nam je na raspolaganju po 
Poslovniku za vijećnička pitanja. 
 Kolega Belas nema rasprave, recite nešto. 
 
IGOR BELAS 

Ja bih samo iskoristio priliku kazati, pozorno slušam jedan dnevni red, vijećnička 
pitanja, slušajući ovu raspravu imam neki osjećaj da smo mi ovdje na nekom panelu, gdje je 
paket tema i dilema. 

Ja ovdje ne uskraćujem nikome pravo na pitanja i odgovore na vijećnička pitanja, ali 
bih apelirao i kolegama iz pozicije da postavljaju pitanja stvarno, koja će, ne radite na PR 
gradske uprave, nego da stvarno budu ok. Ovdje je postavljamo pitanja, samo od ovih pitanja, 
kao što je sada kolega pitao što ćemo sa igralištima, kolegici Restović što će sa pripremama 
za filmski festival. Ovdje se postavljaju pitanja za koje znamo odgovore. 

Mi vijećnička pitanja ozbiljno shvaćamo. Nama ljudi prilaze i traže odgovore na neka 
pitanja. Mi ne možemo dobiti priliku da postavimo vijećnička pitanja. Ja već na trećem Vijeću 
ne mogu postaviti pitane ono što mene ljudi pitaju. Ja ne želim slušati PR kolega. Samo 
apeliram. 
 
TIZIANO ŠOŠIĆ: 
 Samo malo kolega Belas, zatražili ste riječ. Po Poslovniku vi nemate što raspravljati, 
ja sam smatrao da je neka primjedba, konkretno pogreška 
 
IGOR BELAS; 
 To su vijećnička pitanja. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 U redu, situacija je jako jednostavna. Svaki vijećnik ima pravo postaviti pitanje. 
Nećemo ovdje sada raspravljati. Svaki vijećnik ima  svoju odgovornost, ima pravo postaviti 
pitanja. Da li su vama neka pitanja bezvezna, nezanimljiva itd., to je vaš osobni stav i sasvim 
je ok. Svaki vijećnik ima onu slobodu koju imate i vi u postavljanju pitanja. Imali smo mjesec 
dana zbog korone virusa, pod kritičnim uvjetima odrađivali smo sjednice isključivo vezano uz 
mjere koje smo donosili. Radi se o vijećnicima koji su se prijavili na red, imali su mogućnost, 
postaviti pitanja. To što vi niste zadovoljni sa onim što oni pitaju to je vaš stav takav i 
svakako je u redu,. 
Time okončavamo raspravu. Vi ste dali primjedbu povrede Poslovnika koje nije niti bilo.  
Hvala. 
 
Okončana su vijećnička pitanja. 
 

Kolega Ćurić kakvu primjedbu imate i na koji članak Poslovnika se pozivate. Kažite 
točno na što se odnosi vaša primjedba. 
 
PETAR ĆURIĆ: 
 Samo ću vam reći, čini mi se da smo imali zadnju normalnu sjednicu Gradskoga vijeća 
na kojima su bile mogućnosti da svi postavljamo pitanja kao vijećnici. Zaista se slažem sa 
kolegom Igorom Belasom. Danas su došli na red oni koji su ostali na listi od veljače mjeseca, 
a da ne bi onda bilo nekako ljudski da makar danas malo produžite vrijeme za postavljanje 
vijećničkih pitanja, meni se čini da bi to bilo ljudski, zaista ono što su ljudi htjeli u veljači 
pitati. 
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TIZIANO SOŠIĆ; 
 Ja ću vas podsjetiti samo na jednu stvar koju, ja ne znam koliko puta sam ponovio i 
non-stop se vraćamo na istu temu. Vi kao vijećnici, ako želite maksimalno iskoristiti svoju 
funkciju, neovisno o samoj sjednici, možete u pisanom obliku postavljati pitanja, neovisno o 
koroni virusu, neovisno o načinu održavanja, i ukoliko niste zadovoljni sa dobivenim 
odgovorima, možete na bilo koji drugi način politički reagirati i ukazivati na činjenice koje vi 
smatrate bitnim. Ali i kolega Igor Belas i vi sada, ne radi se o nikakvoj primjedbi povrede 
Poslovnika, vi mene tjerate da budem još više strog, nećemo diskutirati sada. 
PETAR ĆURIĆ 
Vi možete ovako i onako, već ste pitali pisanim putem. Ukinite vijećnička pitanja!. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Ne morate pisanim putem. Na slijedećem Vijeću napraviti ćemo novi popis i imati ćete 
priliku, kao što uvijek imate, postaviti pitanja. Pravila su bitna, jer ako ne, onda to postaje 
totalna anarhija. Pravila su bitna i primjenjuju se na sve. 

Hajmo dalje, nećemo sada ovako, hajde kolege, bilo je u redu, u ovoj situaciji 
postavljali su normalno pitanja, nije prvi put, desilo se često da su često vijećnici opozicije 
imali cijeli niz pitanja kada su se oni pojavili i imali pitanja. Znači, očito nema boljih tema, pa 
tako. 
 
Obzirom da je kolega Igor Belas izašao sa sjednice, sada imamo 22 vijećnika koji su prisutni 
 
Prelazimo na 2. točku dnevnog reda vezano uz usvajanje skraćenih zapisnika. Ovdje imamo 
objedinjeno skraćene zapisnike. 
 
 
   
AD – 2 USVAJANJE  

2.1. Skraćenog zapisnika sa 22. sjednice Gradskog vijeća od 19.02.2020. godine 
2.2. Skraćenog zapisnika sa 23. sjednice Gradskog vijeća od 30.03.2020. godine 
2.3. Skraćenog zapisnika sa 24. sjednice Gradskog vijeća od 15.04.2020. godine 
2.4. Skraćenog zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća od 21.04.2020. godine 

 
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe ukoliko imaju na navedene skraćene zapisnike 
sa 22, 23., 24. i 25. sjednice  
 
Kolega Ognjenović ako imate primjedbu samo napomenite u odnosu na koji zapisnik. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 

Vi jako dobro znate da je demokracija procedura. Jako dobro znate, sada ste rekli. Mi 
smo za tu 23. sjednicu glasali od 17,00 do 20,00 sati. Imali smo 3 sata vremena da odgovorimo 
na vaša pitanja što su bila na tom dnevnom redu. Vi se uopće niste udostojili da u 20:00 sati i pet 
minuta nama vijećnicima javite kako smo mi glasali, jer smo to morali saznati iz medija. 
Smatrate li da je to normalno. Sada ste malo prije rekli pravila su bitna. Ako su pravila bitna, ako 
Poslovnik postoji, zašto nas niste istu večer 5 minuta poslije toga što smo gotovi bili sa 
glasanjem za tu sjednicu, niste javili: glasalo vas je toliko i toliko, glasali ste tako i tako, nego mi 
moramo iz medija saznati kako smo mi glasali. Ako su pravila bitna, što ste vi rekli, ja se držim 
vaših riječi, zašto to niste ispoštovali za tu sjednicu da nam javite kako smo mi glasali. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
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Razumio sam. 
Kao prvo, konstatiram da to nije primjedba na sam zapisnik, nego na način vođenja 

sjednica, jer vi to smatrate, dakle, vjerujte. 
 Hajde ovako. Situacija je jako jednostavna. 23. sjednica Gradskog vijeća održana je 

glasovanjem elektroničkim putem na poseban način na temelju Uputa Ministarstva uprave, jer je 
tada bila epidemiološka situacija koja je sprječavala i onemogućavala da se sastanemo i da 
glasamo. Svatko od vijećnika dobio je detaljnu uputu i velika većina je iskoristila svoje pravo i 
on zna način na koji je glasao, jednostavno vijećnik je glasao na način koji je bio evidentan, 
mislim nije mogao ne znati način na koji je glasao. Sada, obzirom na uvjete pod kojima smo 
održavali sjednicu, naš Poslovnik ne predviđa nikakvu obvezu da ja unutar određenog roka javim 
pojedinom vijećniku način na koji je konačni rezultat glasovanja bilo. S druge strane mi moramo 
po Poslovniku i Statutu, postoji načelo javnosti rada gradskog vijeća, prema tom načelu mi smo 
bili u obvezi dati informaciju odmah pri okončanju sjednice sredstvima javnog informiranja, koji 
su s pravom tražili tu informaciju. Zašto ? Zato što su upitani građani i firme željeli znati što prije 
da li smo i kako donijeli mjeru. Dakle, nema kršenja Poslovnika, dapače, u interesu javnosti rada 
ovog tijela, kao predsjednik, a i temeljem upita koje su smo imali od strane sredstava javnog 
informiranja, te smo informacije dali. 

Konstatiram da nema konkretnih primjedbi na sadržaje skraćenih zapisnika koje sam u 
uvodnom dijelu utvrdio. 

 
Slijedom navedenoga stavljam na glasanje po pojedinim točkama redom, 

2.1. usvajanje Skraćenog zapisnika s 22. sjednice Gradskog vijeća od 19.02.2020. godine. 
 
(napomena: u nastavku iz tehničkih razloga zbog pada sustava e-glasanja, glasovanje je 
obavljeno dizanjem ruku vijećnika). 
 

utvrđujem da je Vijeće sa 21 glasova “ZA”, bez glasa “PROTIV” i bez 
“SUZDRŽANIH” glasova  
 USVOJILO 

Skraćeni zapisnik sa 22. sjednice Gradskog vijeća od 19.02.2020.  
 
2.2. Stavljam na glasanje usvajanje skraćenog zapisnika sa 23. sjednice gradskog vijeća od 
30.03.2020.  

utvrđujem da je Vijeće sa 19 glasova “ZA”, 2 glasa “PROTIV” i bez 
“SUZDRŽANIH” glasova  
 USVOJILO 

 Skraćeni zapisnik sa 23. sjednice Gradskog vijeća od 30.03.2020.  
 

2.3. Stavljam na glasanje usvajanje skraćenog zapisnika sa 24. sjednice Gradskog vijeća od 
15.04.2020.  

utvrđujem da je vijeće sa 18 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i 3 
“SUZDRŽANA” glasa  
 USVOJILO   

Skraćeni zapisnik sa 24. sjednice gradskog vijeća od 15.04.2020.  
 
 Stavljam na glasanje usvajanje skraćenog zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća od 
21.04.2020.  
utvrđujem da je vijeće sa 18 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i s 3 “SUZDRŽANA” glasa  
  

USVOJILO 



 

23 
 

Skraćeni zapisnik sa 25. sjednice gradskog vijeća od 21.04.2020.  
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU  

SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2019. GODINU 
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE pa 
moli gospodina Denisa Prenkaja, zamjenika predsjednice Savjeta mladih da obrazloži 
prijedlog akta 
DENIS PRENKAJ obrazlaže prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici u primili na 
tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su : PETAR ĆURIĆ, KRISTINA RABAR, PETAR 
ĆURIĆ, replika na izlaganje Kristine Rabar, DENIS PRENKAJ, odgovori na postavljena 
pitanja. 

 
Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i stavlja na glasanje točku 3. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Pule za 2019. godinute nakon 
glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Pule za 2019. godinu 

 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU  

JAVNIH USTANOVA ZA 2019. GODINU:  
4.1. Dječji vrtić Pula  
4.2. Dječji vrtić „Mali svijet“  
4.3. Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola 
4.4. Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 
4.5. Pučko otvoreno učilište Pula  
4.6. Sportska zajednica Grada Pule 
4.7. Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
4.8. Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
4.9. Pula Film Festivala 
4.10. Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2019. godinu i na Izvješće o radu 
Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 
31.12. 2019. g. 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa moli 
ravnatelje ustanova da – kako ih bude pozivao - obrazlože svoja izvješća, što i čine: 
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1. Dječji vrtić Pula – ravnateljica Mariza Kovačević  
2. Dječji vrtić Mali svijet – ravnateljica Sanja Subotić 
3. Dječji vrtić„Rin Tin Tin“ – ravnateljica Tamara Brussich 
4. Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-ravnateljica Loretta Morosin 
5. Pučko otvoreno učilište Pula – ravnatelj Aleksej Mišan 
6. Sportska zajednica Grada Pule- predsjednik Milan Sead Soldatić 
7. Gradska knjižnica i čitaonica – ravnateljica Nela Načinović 
8. INK-Gradsko kazalište Pula-ravnateljica Gordana Jeromela Kaić 
9. Pula Film Festival – ravnateljica Gordana Restović 
10. Javna vatrogasna postrojba –zapovjednik Ivica Rojnić 
 
Nadležni pročelnici: 
-Za točke 4.1. do 4.6. Elvira Krizmanić Marjanović, Upravni odjel za društvene djelatnosti 
-za točke 4.7. do 4.9. Jasmina Nina Kamber, Upravni odjel za kulturu 
-za točku 4.10. Vesna Sajić, Upravni odjel za financije i opću upravu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić, vijećnici u primili na tablet 
- Odbora za plan i financije ) predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je PETAR ĆURIĆ, a na postavljena pitanja odgovorili su: 
MARIZA KOVAČEVIĆ,  MILAN SEAD SOLDATĆ , NELA NAČINOVIĆ. 

 
PREDSJEDNIK daje na glasanje pojedinačno toče, redom, 

4.1. Usvajanje izvještaja za poslovanje za 2019. godinu za Dječji vrtić Pula te nakon glasanja 
utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22  GLASOVA „ZA“,  bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Dječji vrtić Pula 

 
4.2. daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Dječji 
vrtić Mali svijet te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Dječji vrtić Mali svijet 

 

4.3. daje na glasanje točku Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu 
Dječji vrtić-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Dječji vrtić 
Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
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4.4. daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Dnevni 
centar za rehabilitaciju Veruda-Pula te nakon glasanja utvrđuje da je 

 VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu 
Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 

  

4.5. daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Pučko 
otvoreno učilište Pula te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Pučko otvoreno učilište Pula 

 
4.6. daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja za 2019. godinu Sportska zajednica 
Grada Pule te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja za 2019. godinu Sportska zajednica Grada Pule 

 
4.7. daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja za 2019. godinu Gradska knjižnica i 
čitaonica Pula te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Gradska knjižnica i čitaonica Pula 

 
4.8. daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Istarsko 
narodno kazalište – Gradsko kazalište Pula te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu 
Istarsko narodno kazalište – Gradsko kazalište Pula 

 
4.9. daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Javne 
ustanove Pula Film Festival te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 21 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i s 1  
„SUZDRŽANIM“ GLASOM donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu Javne ustanove Pula Film Festival 
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4.10. daje na glasanje Zaključak o davanju suglasnosti na Izvješće o radu Javne vatrogasne 
postrojbe Pula za 2019. i Izvješća o radu Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za 
razdoblje od 01.01.-31.12.2019. godine te nakon glasanja utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2019. i Izvješća o radu 
Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01.-31.12.2019. godine 
 
Petar Ćurić opr.napustio sjednicu pa je prisutan 21 vijećnik 
 
 

- PAUZA od 10 minuta - 
 
 
AD - 5  DONOŠENJE: 

5.1.  ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 
GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 

5.2.  ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 
ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa 

moli Ingrid Bulian, pročelnicu Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu da obrazloži prijedloge akata., što i čini. 
  

TIZIANO SOŠIĆ, konstatira da se vijećnik Petar Ćurić ispričao, morao je napustiti 
sjednicu, pa sada je prisutan 21 vijećnik. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik:Igor Belas), vijećnici su dobili na tablet. 
  
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP, INGRID BULJAN, 
pojašnjenja na upite vijećnika Danijela Ferića. 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 5.1 Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa 
građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 15 GLASOVA „ZA“, 5 GLASOVA „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo  
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja 
komunalne infrastrukture za 2019. godinu  
 

5.2. Stavlja na glasanje Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2019. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je 
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VIJEĆE SA 15 GLASOVA „ZA“, 1 GLASOM „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo  

 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

GRADA PULE ZA 2019. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa 
molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da obrazloži 
prijedlog akta, što i čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica:Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU, VESNA 
SAJIĆ, odgovori i pojašnjenja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 6. Godišnji 
izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 7 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo  
 
GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 

  
 
 
AD – 7. DONOŠENJE:  

7.1. Odluke o iznosu mjesečne subvencije roditelja u sufinanciranju programa 
predškolskog odgoja za svibanj 2020. 

7.2. Odluke o iznosu sredstava mjesečne subvencije (voucher) dječjim vrtićima drugih 
osnivača na području Grada Pule 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa moli 
Elviru Krizmanić Marjanović, pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vjećnici su dobili na tablet: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti   (predsjednica: Gordana Ferenčić,. 
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Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i 
daje na glasanje točku 7.1. Odluku o iznosu mjesečne subvencije roditelja u sufinanciranju 
programa predškolskog odgoja za svibanj 2020. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo  
 
ODLUKU 
o iznosu mjesečne subvencije roditelja u sufinanciranju programa 
predškolskog odgoja za svibanj 2020. 

 
 
Daje na glasanje točku 7.2. Odluku o iznosu sredstava mjesečne subvencije (voucher) dječjim 
vrtićima drugih osnivača na području Grada Pule te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 21 GLASOVA „ZA“ bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 
ODLUKU 
o iznosu sredstava mjesečne subvencije (voucher) dječjim vrtićima 
drugih osnivača na području Grada Pule  

 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O DAVANJU  
  SUGLASNOSTI ZA ZADUŽIVANJE TRGOVAČKOM DRUŠTVU 

KAŠTIJUN D.O.O. PULA 
 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa moli 
Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da obrazloži prijedlog 
akta, što i čini 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, SINIŠA GORDIĆ, RADENKO 
OGNJENOVIĆ te VESNA DUKIĆ i ROBERT CVEK dodatna obrazloženja i odgovori na 
postavljena pitanja. 
 
Daje na glasanje točku 8. Odluku o izmjeni Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje 
trgovačkom društvu Kaštijun d.o.o. Pula te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, 6 GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o izmjeni Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje 
trgovačkom društvu Kaštijun d.o.o. Pula 
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(prije glasanja po toč.8. sjednicu je napustio Danijel Ferić pa je prisutno 20 vijećnika, a nakon 
glasanja po toč.8. sjednicu opravdano napušta Redžep Raimović pa je prisutno 19 vijećnika) 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI –  

PRIJENOS POSLOVNOG UDJELA U DRUŠTVU LUKA PULA  D.O.O. 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa 
molim Ingrid Bulian, pročelnicu Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu da obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
TIZIANO SOŠIĆ izvješćuje da su vijećnici Danijel Ferić i Redžep Ibraimović napustili 
sjednicu, tako da sjednici prisustvuje 19 vijećnika pa postoji kvorum za odlučivanje.  
 
Izvješća radnih tijela : 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica:Sanja Radolović), vijećnici su dobili na tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i 
daje na glasanje točku 9. Odluku o davanju prethodne suglasnosti - prijenos poslovnog udjela 
u društvu Luka Pula d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i s 5 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti - prijenos poslovnog udjela u društvu Luka Pula 

d.o.o. 
 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ODLUKE O DOZVOLI UPISA PRAVA ZALOGA NA 

NEKRETNINI U VLASNIŠTVU GRADA PULE RADI OSIGURANJA  
 KREDITA (TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE) 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa  
molim Ingrid Bulian, pročelnicu Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovnu da obrazloži prijedlog akta , što i čini. 
 
Izvješća radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte   (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
 

U raspravi su sudjelovali: RADENKO OGNJENOVIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-
HSU te u raspravi od 5 min: SINIŠA GORDIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, a BORIS 
MILETIĆ dao je obrazloženja na pitanja u raspravi. 
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 Daje na glasanje točku 10. dnevnog reda. Odluku o dozvoli upisa prava zaloga na 
nekretnini u vlasništvu Grada Pule radi osiguranja kredita (Turistička zajednica Grada Pule) te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 6 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu Grada  

 Pule radi osiguranja kredita (Turistička zajednica Grada Pule) 
 
 
AD –11. DONOŠENJE 
11.1. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na korištenje 

javnih površina  

11.2. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o odgodi dospijeća plaćanja komunalne naknade 

11.3. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u 
vlasništvu Grada Pule  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule pa molim Ingrid Bulian, 
pročelnicu Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu da obrazloži 
prijedloge akata, što i čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
- Odbor za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik:Igor Belas), vjećnici su dobili na tablet. 
 
PRESJEDNIK otvara objedinjenu raspravu. 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: RADENKO OGNJENOVIĆ 5 min te je BORIS 
MILETIĆ dao ogovore na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 11.1. Odluku o izmjeni i dopuni 
Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na korištenje javnih površina te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o izmjeni i dopuni Odluke o oslobađanju od plaćanja 
poreza na korištenje javnih površina. 

 
 
 
 
 
Daje na glasanje točku 11.2. Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o odgodi dospijeća plaćanja 
komunalne naknade te nakon glasanja utvrđuje da je 
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VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o izmjeni i dopuni Odluke o odgodi dospijeća plaćanja    

 komunalne naknade 
 
 
Daje na glasanje točku 11.3. Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o smanjenju zakupnine 
poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o izmjeni i dopuni Odluke o smanjenju zakupnine 
poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule 

 
 
 
 
AD – 12.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA  
  PODRUČJE GRADA PULA-POLA 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa 
moli Elviru Krizmanić Marjanović, pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za izbor i imenovanja (predsjednica: Diana Kukić Dasko) 
 
Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i 
daje na glasanje točku 12. Zaključak o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula-Pola 
(Nataša Biondić) te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula-Pola 
(dr. Nataša Biondić) 
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Ovime je dnevni red iscrpljen te predsjednik zaključuje 26. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conclusa la 26ma sesione del Consiglio municipale della citta´ di Pola. 
 
 
 
 
 

Dovršeno u 22:04 sati 
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